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- Je li konsultacje mia yby 
by , to by oby zasadne, nie wiem 
czy w formie uchwa y, czy sta-
nowiska, ale warto by si  nad 
tym pochyli .

- Szanowni pa stwo, nie 
róbmy kabaretu

- Kabaret to zrobiono, podej-
muj c t  uchwa  bez konsultacji

- Wniosek zg oszony jest 
w tym punkcie, w którym nale y, 
czyli o wprowadzenie do porz d-
ku obrad. Nie mo emy w tych 
proceduralnych b dach brn

- Wypraszam sobie takie insy-
nuacje

Jest uchwa a z ubieg ego 
roku, która mówi o trybie prze-
prowadzenia konsultacji.

- Jestem przekonany, e do 
samego ko ca b d  dyskusje 
i propozycje, wi c nie mo emy 
wyklucza , e nie b dzie dyskusji 
w tym temacie na jakiejkolwiek 
sesji

- Bardzo dobrze, e jest wola, 
eby to zrobi  jak najwcze niej, 

tylko e konsultacje ju  mog y 
si  odbywa , bo wniosek by  
sk adany na poprzedniej sesji

- A co zrobimy, je li w ramach 
konsultacji spo ecze stwo powie, 
e nie chce p atnych stref parko-

wania?
- Co do wprowadzenia strefy 

jako takiej Rada si  wypowiedzia-
a, oczywi cie zawsze mo e cof-
n  swoj  decyzj

My l , e konsultacje 
powinny dotyczy  zakresu wpro-
wadzenia strefy.

- Jest zmiana prezesa, wi c 
co  musia o zaistnie

- Byli my nakierowani na 
pomoc pracodawcom, przed-

si biorcom, aby zminimalizowa  
skutki pandemii

Na ten cel uzyskali my 
w ubieg ym roku ok. 40 mln z . 
Wniosków zakwali  kowanych do 
realizacji by o 4348. 

K. Juszczak

Doko czenie na str. 7.


